
12. zasedání zastupitelstva města – 14. listopadu 2024 
 

Z á p i s 
 

z 12. zasedání Zastupitelstva města Nové Strašecí, 
konaného dne 14. listopadu 2024 v Slavnostním sále MěÚ 

________________________________________________________________ 
 
Přítomno:  20 členů zastupitelstva města 
                    35 občanů města 
 
  
Program:  

 
 
 

1) Zahájení 
2) Dotazy občanů  
3) Kontrola usnesení  
4) Prodej části pozemku parc.č. 3089 
5) Koupě ¼ podílu pozemku parc.č. 2156/7 
6) Obecně závazná vyhláška o městské policii 
7) Jednací řád výboru pro strategický rozvoj města 
8) Odvolání neuvolněného člena rady města Nové Strašecí Ing. Martina Vondry, MBA 
9) Upuštění od pořizování změny č. 5b Územního plánu Nové Strašecí (dálniční 

odpočívka) 
10) Různé 
11) Diskuse 
12) Závěr 

 

 
 
 
1) Zahájení 
  
Jednání zahájil v 18:00 hodin a řídil starosta města Mgr. Karel Filip.  
 

Přivítal přítomné na jednání zastupitelstva města a konstatoval, že toto zasedání bylo řádně 
svoláno a vyhlášeno. 
 
Jako zapisovatelku jednání určil referentku MěÚ Evu Videmannovou. 
 
Starosta města konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 20 členů zastupitelstva města, 
což znamená, že dnešní zasedání je schopno se právoplatně usnášet.  
Omluvena z jednání je RNDr. Libuše Vosátková. 
 
Poté byl zastupitelstvu města předložen návrh na způsob veřejného hlasování – aklamací. 
Pro tento návrh hlasovalo 20 členů zastupitelstva města. 
Návrh byl přijat 
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(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, 
Ing. Martin Vondra, MBA) 
 
 
Dále Mgr. Karel Filip seznámil přítomné s programem dnešního zasedání.  
Bc. Pavel Novák za Koalici Společně pro Nové Strašecí a Pecínov a STAN podal protinávrh 
na doplnění programu o dva body, které by byly zařazeny za kontrolu usnesení, a to 4) Odvolání 
neuvolněného člena rady města Nové Strašecí Ing. Martina Vondry, MBA a 5) Upuštění od 
pořizování změny č. 5b Územního plánu Nové Strašecí (dálniční odpočívka). 
Starosta města zahájil rozpravu k programu jednání: 
Ing. Jan Bechyně požádal uvést do zápisu: „Krátký e-mail s požadavkem o zařazení těchto dvou 
závažných bodů viděli až na radě města. Radním nebyl zaslán jakýkoli detailní materiál, 
důvodová zpráva, nic. Přišel pouze e-mail ve smyslu: zařaďte hned na začátek tyto dva body a 
podrobné materiály dodáme. Kolega Novák se nemůže divit, že jsem nehlasoval o zařazení 
těchto bodů hned na radě bez jakýchkoli detailů a důvodových zpráv a před seznámením se 
s obsahem těchto, jak psal, závažných důvodových zpráv. Podpořím jen variantu, že oba body 
budou zařazeny za již schválený program občanům, tak jak jim byl komunikován, tzn. jako bod 
8 a 9. Ještě bych chtěl zdůraznit, že zastupitelstvo města přijalo usnesení, že jakékoli změny 
územního plánu budou projednány strategickým výborem. Kolega Novák zde předkládá jakýsi 
bod upuštění od zpracování územního plánu, a přitom strategický výbor tento materiál vůbec 
neprojednal.“ 
Bc. Pavel Novák – vyjádřil se k dosavadní praxi, kdy bylo dostačující zaslat název bodu a tento 
byl na program od rady města zařazen. Osobně nemá problém s tím, že by se tyto dva body 
zařadily za jednací řád výboru pro strategický rozvoj města, šlo by tedy o body 8 a 9. Dále se 
vyjádřil k upuštění od pořizování změny č. 5b. On za sebe tedy protinávrh stahuje. 
Ing. Jan Bechyně podal protinávrh, kterým by navržené body od Koalice Společně….  byly 
zařazeny za jednací řád výboru pro strategický rozvoj města a to 8) Odvolání neuvolněného 
člena rady města Nové Strašecí Ing. Martina Vondry, MBA a 9) Upuštění od pořizování změny 
č. 5b Územního plánu Nové Strašecí (dálniční odpočívka). 
Bc. Karel Šnobl – sdělil, že v průběhu zastupitelstva bude muset odjet. 
Mgr. Petr Janouš – pozastavil se nad rozporem mezi jednacím řádem zastupitelstva města a 
schvalováním programu zastupitelstva radou města. Dle jednacího řádu se materiály na MěÚ 
zasílají nejpozději 7 dní před jednáním zastupitelstva města, o programu však rozhodla rada 
města před 14 dny. Nutno nastavit mechanismus, jak se body dostanou na návrh programu, 
který schvaluje rada města. 
Mgr. Karel Filip, starosta města – 29. října rada města schvalovala program, materiály nebyly, 
proto je rada města nezařadila. 
JUDr. Jiří Tláskal, tajemník MěÚ – nutno rozlišit, kdy se materiály předkládají radě města, 
která se k nim může vyjádřit a zařadit je do programu, od toho, kdy se materiály rozesílají 
zastupitelům.  Je na vůli rady města, zda zařadí bod do programu zastupitelstva města, těžko se 
stanoví jiný mechanismus. 
Mgr. Petr Janouš – pokud chce, aby jeho bod byl zařazen do návrhu programu, má to tedy 
udělat jak. 
Ing. Jan Bechyně – jednací řád o tomto hovoří. Ideálně zaslat již důvodovou zprávu na jednání 
rady města, která rozhoduje o programu. 
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Mgr. Petr Janouš – musí se to jasně specifikovat. Pravidla musí být jasná a musí fungovat. 
Pravidla nyní jasná nejsou. Měli jsme zato, že postačí dát na radu města název materiálu, který 
chceme zařadit do programu zastupitelstva města a materiály dát týden dopředu.  
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – je na vůli rady města, zda bod zařadí do programu 
zastupitelstva města.  
Ing. Jan Bechyně – materiály přišly včas, zařadíme je do programu nyní. 
 
Poté bylo hlasováno o protinávrhu Ing. Jana Bechyně na schválení následujícího programu:   

1) Zahájení 
2) Dotazy občanů  
3) Kontrola usnesení  
4) Prodej části pozemku parc.č. 3089 
5) Koupě ¼ podílu pozemku parc.č. 2156/7 
6) Obecně závazná vyhláška o městské policii 
7) Jednací řád výboru pro strategický rozvoj města 
8) Odvolání neuvolněného člena rady města Nové Strašecí Ing. Martina Vondry, MBA 
9) Upuštění od pořizování změny č. 5b Územního plánu Nové Strašecí (dálniční 

odpočívka) 
10) Různé 
11) Diskuse 
12) Závěr 

 
Pro tento návrh hlasovalo 20 členů zastupitelstva města. 
Návrh byl přijat 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, 
Ing. Martin Vondra, MBA) 
 
 
Za členy návrhové komise navrhl starosta města Ing. Jana Bechyně jako předsedu, Mgr. Petra 
Janouše a  Ing. Pavla Vaice jako členy. 
Pro tento návrh hlasovalo 19 členů zastupitelstva města, 1 člen se zdržel hlasování. 
Návrh byl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír Kozel, Bc. Pavel 
Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, Ing. Martin 
Vondra, MBA, 
Zdržel se: Mgr. Petr Janouš) 
 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi prof.RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.  a Mgr. Jiří Verner. 
Pro tento návrh hlasovalo 19 členů zastupitelstva města, 1 člen se zdržel hlasování. 
Návrh byl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David 
Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán 
Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, Ing. Martin Vondra, MBA, 
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Zdržel se: prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.) 
 
Závěrem úvodní části starosta města Mgr. Karel Filip konstatoval, že zápis z 11. zasedání 
zastupitelstva města byl ověřen Ing. Janem Bechyně a Ing. Pavlem Vaicem. 
 
 
 
2) Dotazy občanů 
 
Na MěÚ nebyly doručeny žádné dotazy občanů.  
 
Starosta města dal prostor přítomným občanům: 
p. Miloslav Kinkal – v Pecínově proběhla výměna veřejného osvětlení, včetně stožárů. Stožár 
byl umístěn na jeho pozemku, dle jeho názoru jde o černou stavbu. Do měsíce žádá vyjádření, 
co s tím město bude dělat. 
 
Ing. Michal Štiller – na minulém zastupitelstvu města mu bylo přislíbeno smluvní vymezení 
času svozu odpadu TSNS. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – schváleno na poslední radě města. 
 
pí Žaneta Trochymčuk – dotázala se ke svozu odpadních vod, kdy obě přístupové cesty na 
ČOV jsou rozkopané a dopravci odváží odpadní vody jinam, tedy náklady na svoz jsou vyšší, 
bude toto město nějak řešit? 
p. Pavel Friebert, vedoucí OI – se situací také nejsme spokojeni, celou lapálii způsobil ČEZ 
přeložkou vysokého napětí, toto město nemohlo termínově ovlivnit. Do poloviny listopadu by 
měla být Statková ulice průjezdná. Omlouvá se za komplikace. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – v minulosti byl schválen příspěvek na vývoz jímek, 
lze využít. 
p. František Řezáč – dotázal se, kdy o této problematice byli informováni občané. 
p. Michal Bünter, 2.místostarosta města – osobně informoval paní Mlejnkovou, která v této 
oblasti bydlí. 
p. František Řezáč – dotazoval se ohledně ČOV a nemožnosti vyvážet odpadní vody. 
p. Pavel Friebert, vedoucí OI – na úřední desce bylo vyvěšeno dopravní opatření. Na ČOV 
jezdí TSNS a dopravci, nikoli jednotliví občané. 
p. František Řezáč- proč se o tomto neinformovali občané. 
p. Pavel Friebert, vedoucí OI – bylo to vyhodnoceno jinak. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – uvažovalo se o variantě, že se vozy dostanou kolem 
výkopu, firma však toto objíždění nedoporučila. Osobně toto komunikoval s dopravci. 
p. František Řezáč – kdy se toto dozvěděli. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města- až v okamžiku, kdy byl na místě bagr. Připustil, že 
občané informováni být mohli. 
 
p. František Řezáč- poukázal na obdobnou situaci u přeložení autobusových zastávek. 
Mgr. Karel Filip, starosta města – o tomto město nevědělo. Osobně zjišťoval, co se děje. Jde 
o krajskou komunikaci, o přeložení nevěděli ani autobusáci. Opravy provádí správa a údržba 
silnic. 
p. František Řezáč – dotázal se starosty, kdy toto začal zjišťovat. 
Mgr. Karel Filip, starosta města – v pondělí, když zjistil, že byla přemístěna zastávka u 
polikliniky. 
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Ing. Martin Vondra, MBA –informace se ještě tento týden upřesňovaly, o této akci město nic 
nevědělo. 
p. František Řezáč – požádal starostu města, aby dohlídl na to, aby se vyřešil problém 
s odvodněním zastávky u polikliniky a již se tam nedělala louže. 
Ing. Martin Vondra, MBA – pokud víte o nějakém problému k opravě, prosím o zaslání, 
opravy krajské komunikace jsou na základě našich podnětů.  
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – několikrát se problémová místa reklamovala, bohužel 
bez výsledku, proto starosta města psal hejtmance, až poté se začalo něco dít. Ne vše můžeme 
ovlivnit, když se jedná o krajskou komunikaci. 
 
pí Eva Kovářová – dotázala se k zaplocenému hřišti v Pecínově. 
p. Michal Bünter, 2.místostarosta města – Ing. Pergler pozemky prodal obyvatelce Pecínova. 
Jde tedy o soukromý pozemek. 
 
pí Eva Kovářová – dotázala se k přístupové cestě na Palouček, zda by se nedala odkoupit část 
pozemku, aby cesta zůstala zachována. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – můžeme vznést dotaz. V minulosti vůle majitele 
nebyla. Je zde nová přístupová komunikace, která bude sloužit i automobilové dopravě 
k chatové oblasti. Též by se mu líbilo, aby cesta zůstala. Je to o vůli a penězích. 
Ing. Alena Burešová – cesta je znepřístupněná, protože město odsouhlasilo změnu územního 
plánu, která umožnila tuto cestu zaplotit. Ona pro toto nehlasovala, pan místostarosta ano. 
pí Eva Kovářová – požádala, aby byl znovu osloven majitel. 
 
pí Žaneta Trochymčuk – bude napojena ulice U Mlýna na kanalizaci, která se nyní buduje pod 
touto ulicí. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města -nyní ne. K této lokalitě se nyní řeší projektová 
dokumentace, předpoklad výběrového řízení na dodavatele je příští rok, uvidí se, jaké budou 
vypsány dotační tituly. Závisí na financích, pokud bude dotace, realizace je možná na konci 
roku 2025-2026.  Pokud se dotace nezískají, akce by se musela oddálit cca o 1 rok. 
 
Poznámka: v 18:40 hodin starosta města ukončil rozpravu k tomuto bodu.  
 
 
 
3) Kontrola usnesení 
 

19. zastupitelstvo města ze dne 16.12.2021 
Usnesení č. 253 – Převzetí silnice III/2374 n včetně části pozemku parc.č. 2194/1  - trvá 
(Středočeský kraj) Zastupitelstvo města schválilo 1. návrh změny v silniční síti – silnice 
III/2374 n do místních komunikací, 2. bezúplatné převzetí této silnice a to včetně veškerého 
příslušenství do vlastnictví města, 3. bezúplatný převod části pozemku parc.č. 2194/1 pod 
příslušnou komunikací do vlastnictví města. Zastupitelstvo města uložilo tajemníkovi MěÚ 
zajistit podání žádosti o převod silnice včetně části pozemku a starostovi města podepsat 
příslušné smlouvy. Žádost o převod byla podána. Odeslány materiály k převzetí silnice III/2374 
u pí Herinkové KSUS. Čekáme na informaci o dalším postupu. 12.10.2023 odeslán dotaz na 
KSUS. Zatím bez odezvy. 9.2. telefonicky ověřený stav převodu. Bude provedeno geometrické 
zaměření. GP připravený – čeká se na podpis souhlasného prohlášení o shodě na průběhu 
hranic pozemků. 
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24. zastupitelstvo města ze dne 15.9.2022 
Usnesení č. 306 – Pořízení změny Územního plánu města Nové Strašecí - trvá 
Zastupitelstvo města rozhodlo o pořízení Změny územního plánu Nové Strašecí zkráceným 
postupem a uložilo tajemníkovi MěÚ zajistit pořízení Změny územního plánu dvou žádostí. 
Uzavřeny smlouvy na pořizovatelské činnosti a zpracování, předány podklady architektovi. 
Změna 5 ÚP – veřejné projednán svoláno na 27.9.2023. Změna 4 ÚP vydána, u změny 5 ÚP se 
zpracovávaly došlé připomínky a námitky. Dokumentace byla upravena a proběhlo opakování 
veřejného projednání 18.9.2024. Probíhá vyhodnocení podaných námitek a připomínek. 

 
1. zastupitelstvo města ze dne 15.12.2022 

Usnesení č. 8 – Nalezení jiného využití území v areálu bývalého „dolního Hamira“- trvá 
Zastupitelstvo města uložilo starostovi města bezodkladně vstoupit v jednání s vlastníky 
pozemků v průmyslové zóně a jejím bezprostředním okolí, dále uložilo výboru pro strategický 
rozvoj města, aby se přednostně zabýval touto problematikou a průběžně o svých krocích 
informoval veřejnost. Zastupitelstvo dále uložilo starostovi města a výboru pro strategický 
rozvoj města na příštím zasedání zastupitelstva města podat souhrnnou zprávu o postupu 
v jednáních. Zprávy podány na 2. a 3.ZM. Pozemky zakoupeny.   
 

2. zastupitelstvo města ze dne 2.3.2023 
Usnesení č. 32 – Středočeský kraj – majetkoprávní vypořádání dokončené stavby  - trvá 
(Středočeský kraj) Zastupitelstvo města schválilo bezúplatný převod pozemků (pozemky pod 
silnicí II/606) a uložilo starostovi města podepsat příslušnou smlouvu. Čekáme na doložení 
listin ke vkladu do KN. Žádost o doložení listin byla odeslána 5.12.2023, opětovná žádost o 
listiny pro KN odeslaná dne 3.9.2024. Opětovná výzva – e-mail 3.10.2024. 
 

3. zastupitelstvo města ze dne 27.4.2023 
Usnesení č. 45 – Návrh na pořízení změny Územního plánu Nové Strašecí – řešení dopravní 
obslužnosti průmyslové zóny severovýchod - trvá 
Zastupitelstvo města uložilo výboru pro strategický rozvoj města posoudit zpracovanou 
dopravní studii – řešení dopravní obslužnosti průmyslové zóny severovýchod a dále předložit 
k projednání v zastupitelstvu města posouzení zpracované dopravní studie k rozhodnutí o 
dalším postupu. Studii projednává strategický výbor. Na základě usnesení ZM č. 66 z 22.6.2023 
probíhá zpracování studie pro variantu 3 a 4 řešení. Konzultace nad rozpracovaným řešením 
25.10.2023. Studie doručena na MěÚ a projednána ve výboru pro strategický rozvoj města. 
Studie připravena jako podklad pro zahrnutí do nejbližší další změny ÚP. 
 

4. zastupitelstvo města ze dne 22.6.2023 
Usnesení č. 61 – Kupní smlouva a Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – 
služebnost inženýrské sítě – trvá 
(IMPRESTA ALFA s.r.o., Rezidence Křivoklátská – Nové Strašecí, s.r.o.) Zastupitelstvo města 
schválilo uzavření kupní smlouvy a smlouvy o smlouvě budoucí – služebnost inženýrské sítě a 
uložilo starostovi města podepsat kupní smlouvu a smlouvu o smlouvě budoucí – služebnost 
inženýrské sítě a následně budoucí smlouvu na věcné břemeno. Čeká se na podpis smlouvy ze 
strany IMPRESTA ALFA s.r.o. a Rezidence Křivoklátská – Nové Strašecí s.r.o.). Spol. 
Rezidence Křivoklátská – Nové Strašecí s.r.o. řeší výmaz břemen, chybně zapsaných na 
pozemky. 
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4. zastupitelstvo města ze dne 22.6.2023 
Usnesení č. 63 – Dodatek č. 3 k Plánovací smlouvě č. 168/2012/OI– trvá 
(****** a *****) Zastupitelstvo města schválilo dodatek č. 3 k plánovací smlouvě, jehož 
předmětem je změna článku V. termíny plnění, do kterého se nově vkládají dva odstavce a 
uložilo starostovi města příslušný dodatek podepsat. Dodatek podepsán starostou města a 
odeslán k podpisu protistraně. Zatím bez reakce. 
 

8. zastupitelstvo města ze dne 29.2.2024 
Usnesení č. 97 – Darovací smlouva na část pozemku parc.č. 2164/8 v k.ú. Nové Strašecí - trvá 
(Středočeský kraj) Zastupitelstvo města schválilo žádost o uzavření darovací smlouvy na 
pozemky parc.č. 2164/27 a 2164/28 a uložilo starostovi města podepsat žádost o uzavření 
darovací smlouvy. Čeká se na vyhotovení darovací smlouvy. Opětovně požádáno o uzavření 
darovací smlouvy 10.6.2024. Původní podklady ztraceny na KÚSP – 21.10.2024 opětovně 
odeslány. 
 

9. zastupitelstvo města ze dne 25.4.2024 
Usnesení č. 111 – Auri energy & property s. r. o. – areál ZZN – trvá 
Zastupitelstvo města uložilo výboru Zastupitelstva města pro strategický rozvoj města 
projednat žádost ze dne 22. 2. 2024, týkající se záměru nového využití areálu ZZN. Jednání 
probíhají. 
 

9. zastupitelstvo města ze dne 25.4.2024 
Usnesení č. 113 – Zpráva výboru pro strategický rozvoj města – dopravní obslužnost 
průmyslové zóny - trvá 
Zastupitelstvo města uložilo radě města při přípravě obsahu následující změny ÚP Nové 
Strašecí (dle postupného číslování by se jednalo o změnu č. 6 ÚP) zahrnout do obsahu této 
změny variantu č. 3 i varianty č. 4 a č.4a k zpřístupnění Severovýchodní průmyslové zóny Nové 
Strašecí dle Dopravní studie zpřístupnění Severovýchodní průmyslové zóny Nové Strašecí a 
dále uložilo radě města zahájit přípravné práce směřující k realizaci varianty č. 3 zpřístupnění 
Severovýchodní průmyslové zóny Nové Strašecí dle Dopravní studie zpřístupnění 
Severovýchodní průmyslové zóny Nové Strašecí. 
 

10. zastupitelstvo města ze dne 20.6.2024 
Usnesení č. 120 – Výbor zastupitelstva města pro školství - trvá 
Zastupitelstvo města zvolilo členy výboru pro školství a uložilo výboru pro školství:  
1) na tomto zasedání zastupitelstva města předložit návrh jednacího řádu – schváleno 
usnesením č. 138 
2) spolupracovat s výborem pro strategický rozvoj města na jeho úkolu „komplexní rozvoj 
školství“ a případně připravit převzetí tohoto úkolu výborem pro školství 
3) spolupracovat s vedením města a s finančním výborem zastupitelstva města na výše 
stanovení optimálního příspěvku obcí ve školském obvodu na neinvestiční náklady školy a na 
následném vyjednávání s obcemi ve školském obvodu o jeho placení 
4) spolupracovat s vedením města a s finančním výborem zastupitelstva města na výše 
stanovení optimálního příspěvku obcí mimo školský obvod na neinvestiční náklady školy a na 
následném vyjednávání s obcemi mimo školský obvod o jeho placení 
5) vyhodnotit výhodnost školského obvodu pro vzdělávací systém v Novém Strašecí 
6) spolupracovat s vedením města a s finančním výborem zastupitelstva města na nalezení 
mechanizmu (svazková škola, veřejnoprávní smlouvy, etc.) případného zapojení obcí 
v školském obvodu a mimo něj do financování výstavby nové školy v Novém Strašecí a 
následně na vyjednávání průchodnosti navrženého mechanismu s předmětnými obcemi 



8 
 

12. zasedání zastupitelstva města – 14. listopadu 2024 
 

7) na každém zasedání zastupitelstva města informovat o stavu plnění jednotlivých úkolů, na 
každém prosincovém zasedání zastupitelstva města pak předložit souhrnnou zprávu o plnění 
úkolů výboru 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 127 – Zakoupení domu č.p. 179 – kupní smlouva a rozpočtové opatření č. 14/2024 
- splněno 
(pí *****) Zastupitelstvo města schválilo uzavření kupní smlouvy na zakoupení pozemku 
parc.č. 196/1 jehož součástí je stavba čp. 197 a uložilo starostovi města příslušnou smlouvu 
podepsat. Smlouva podepsána. 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 130 – Koupě pozemků  parc.č. 216/3 o výměře 566 m2 a část pozemku 216/5 o 
výměře 9 m2 v k.ú. Nové Strašecí do vlastnictví města- splněno 
(*****) Zastupitelstvo města schválilo uzavření kupní smlouvy na nákup pozemků parc.č. 
216/3 a 216/5 a uložilo starostovi města příslušnou smlouvu podepsat. Smlouva podepsána. 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 131 – Převod pozemků pod ZTI parc.č. 207/224, 216/7, 207/220 a 207/223 v k.ú. 
Nové Strašecí do vlastnictví města- splněno 
(Profil JH s.r.o., *****, p. ****) Zastupitelstvo města schválilo uzavření kupní smlouvy na 
převod pozemků pod ZTI a uložilo starostovi města příslušnou smlouvu podepsat. Smlouva 
podepsána. 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 133 – Vydržení části pozemku parc.č.269/59 - splněno 
(manželé *****) Zastupitelstvo města schválilo souhlasné prohlášení o vzniku vlastnického 
práva k části pozemku parc.č. 269/59 a uložilo starostovi města podepsat souhlasné prohlášení. 
Souhlasné prohlášení podepsáno. 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 134 – Městské granty 2024, druhé kolo – splněno 
Zastupitelstvo města schválilo grantový příspěvek na rok 2024 (podzimní část) pro TJ Sokol 
Nové Strašecí. Smlouva podepsána. 
 

11. zastupitelstvo města ze dne 19.9.2024 
Usnesení č. 140 – Finanční dar – povodně 2024 – splněno 
(Charita ČR) Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí peněžitého daru ve výši 100.000Kč 
určeného na pomoc obětem povodní ze září 2024 a uložilo tajemníkovi MěÚ připravit 
rozpočtové opatření tak, aby šel příspěvek realizovat. Rozpočtové opatření projednáno radou 
města. 
 
Do rozpravy se zapojil Ing. Jan Bechyně. 
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Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í  č.  141 
Zastupitelstvo města 

 
s c h v a l u j e 

 
zprávu o kontrole usnesení zastupitelstva města. 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 20 členů zastupitelstva města. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, 
Ing. Martin Vondra, MBA) 
 
 
 
4)  Prodej části pozemku parc.č. 3089 v k.ú. Nové Strašecí  
 
Dne 18.6.2024 byla doručena na MěÚ žádost o koupi části výše uvedeného pozemku o výměře 
67 m2 od Ředitelství silnic a dálnic s.p., Správa Karlovy Vary, se sídlem Závodní 369/82, 
Karlovy Vary 360 06.  V souvislosti s konečným zaměřením realizovaného stavebního úseku 
„D6 Nové Strašecí – Řevničov“ bylo zjištěno posunutí silničního pozemku do pozemkové 
parcely č. 3089 v k.ú. Nové Strašecí ve vlastnictví Města Nové Strašecí. V rámci 
majetkoprávního vypořádání stavby ŘSD žádá o odkup části pozemku vymezeného GP č. 3307-
141/2021 a navrhuje oddělit část pozemku parc. č. 3089 tak, že vznikne pozemek parc. č. 3089/2 
o výměře 67 m2. 
 
Odbor investic požádal o stanovisko k dělení pozemků parc.č. 3089 v k.ú. Nové Strašecí na 
odboru výstavby a životního prostředí v Novém Strašecí. Dne 17.7.2024 bylo na odbor investic 
doručeno sdělení, že nebude vydávat rozhodnutí o dělení pozemku, neboť není třeba stanovit 
podmínky a navrhovaný záměr schvaluje.  
 
Oddělený pozemek parc. č. 3089/2 těsně sousedí s dálnicí D6 a bude vedený jako silniční 
pomocný pozemek, který slouží k účelům ochrany a údržby dálnice. 
 
Rada města projednala tuto žádost na svém zasedání dne 5.8.2024 a svým usnesením č. 781 
uložila tajemníkovi MěÚ ve spolupráci s odborem investic zahájit jednání s žadatelem 
Ředitelství silnic a dálnic s.p., který zajistí vyhotovení znaleckého posudku a návrhu kupní 
smlouvy. 
 
Podle znaleckého posudku č. 074093/2024 ze dne 19.9.2024 zhotoveného znalcem Ing. 
Danielem Balínem, bytem Slunečná 378, 362 25 Nová Role, se oceňovaný pozemek parc.č. 
3089/2 v k.ú. Nové Strašecí nachází v nezastavěném území, pozemek tvoří nezpevněná plocha, 
která je ve funkčním celku se stavbou dálnice D6. V územním plánu města je pozemek zařazen 
jako „NSp-N – Plochy smíšené, nezastavěného území – přírodní“ a zároveň jako „K.DI.1 – 
Koridor dopravní infrastruktury pro stavbu dálnice D6. Pozemek byl oceněn jako funkční 
součást již existující stavby dálnice D6. Obvyklá cena pozemku parc.č. 3089/2 (67 m2)v k.ú. 
Nové Strašecí činí 34.840,- Kč vč. DPH.  
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Dle §17 a  zák. č. 77/1997 Sb. o státním podniku v platném znění, může majetek státní podnik 
nabývat za cenu zjištěnou, nikoliv obvyklou tj. 504,- Kč/m2 vč. DPH, tzn. 33.760,- Kč.  
Rada města svým usnesením č. 870 ze dne 29.10.2024 zrušila své usnesení č. 844 ze dne 
30.9.2024 souhlasila se zveřejněním záměru prodeje pozemku parc.č. 3089/2 v k.ú. Nové 
Strašecí o výměře 67 m2 za cenu minimálně 33.760 s DPH s tím, že kupující uhradí veškeré 
náklady spojené s převodem vlastnictví  
Po dobu zveřejnění nebyla k záměru prodeje části pozemků vznesena žádná připomínka ani 
námitka. 
 
Do rozpravy se nikdo nezapojil. 
Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í   č. 142 
Zastupitelstvo města  

 
I. s o u h l a s í 

 
s prodejem části pozemku parc.č. 3089 o výměře 67 m2 v geometrickém plánu č. 3307 141/2021 
ze dne 17.10.2021 nově označeného pozemku parc. č. 3089/2 společnosti Ředitelství silnic a 
dálnic s.p., Správa Karlovy Vary, se sídlem Závodní 369/82, Karlovy Vary 360 06, za cenu 
33.760,- Kč 
 
Text kupní smlouvy je přílohou tohoto usnesení. 
 

II.  u k l á d á  
 

starostovi města kupní smlouvu podepsat 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 18 členů zastupitelstva města, 2 členové se zdrželi hlasování. 
(Pro: Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  Ing. Jan Bureš,  
Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Mgr. Karel Filip, 
Ing. et Ing. David Hubáček, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán 
Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, Ing. Martin Vondra, MBA, 
Zdrželi se: Ing. Pavel Adelt, MBA, Mgr. Petr Janouš) 
 
 
 
5)  Koupě  pozemku parc. č. 2156/7 o velikosti podílu 1/4  v k.ú. Nové Strašecí do 
vlastnictví města   
 
Dne 6.2.2024 byla doručena na MěÚ žádost o odkup pozemku parc. č. 2156/7 o velikosti podílu 
1/4 v k.ú. Nové Strašecí do vlastnictví města, o výměře 32,5 m2 od Karla Mudry, bytem Okružní 
794, 271 01 Nové Strašecí.  
 
Na pozemku parc.č. 2156/7 byla vybudovaná komunikace se zpevněným povrchem v polovině 
80.let 20.století v rámci stavby dálnice R6-obchvat Nové Strašecí za účelem zpřístupnění 
zemědělských pozemků a volné krajiny oddělených stavbou dálnice. Investorem stavby byl 
Silniční investorský útvar Středočeského KNV v Praze. Komunikace vede podél hranice k.ú. 
Nové Strašecí (kolem obory Libeň) a spojuje obce Nové Strašecí a Mšecké Žehrovice, je 
součástí cyklotrasy č 8192 kolem Nového Strašecí. Město nemá žádné listiny týkající se této 
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stavby. Kolaudace komunikace byla zřejmě v rámci doprovodných staveb k výstavbě silnice 
I/6.  
 
Dle názoru žadatele leží na jeho pozemku černá stavba, o kterou se odmítá starat, neboť každý 
majitel zodpovídá za stav nemovitosti a odpovídá za škody způsobené na této komunikaci. 
Karel Mudra žádá odkoupení pozemku o velikosti podílu ¼ za částku 500 Kč/m2 (16.250 Kč 
za ¼ podíl pozemku 32,5 m2). 
 
V mezidobí odbor investic vyzval k odkupu i ostatní spolumajitele pozemku parc.č. 2156/7. Do 
dnešního dne reagovala pouze paní Irena Krycnerová, která nemá zájem o prodej svého podílu, 
ale žádá o placení nájemného za pozemek pod komunikací. 
 
Z důvodu pravidelné návštěvy městského úřadu panem Mudrou, byl po dohodě s tajemníkem 
MěÚ zpracován znalecký posudek, který určil cenu obvyklou pozemku parc. č. 2156/7 v částce 
67.650,- Kč (16.913 Kč za ¼ podíl pozemku 32,5 m2). 
 
Tyto pozemky vedené jako „komunikace“ jsou městu odprodávány za 100 Kč za celý pozemek. 
 
Rada města projednala na svém zasedání dne 29.10.2024 žádost o odkup výše uvedeného 
pozemku a svým usnesením č. 869 doporučila zastupitelstvu návrh níže uvedeného usnesení. 
 
Do rozpravy se nikdo nezapojil. 
 
Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í   č. 143 
Zastupitelstvo města 

 
n e s o u h l a s í 

 
s nabídkou na odkup pozemku parc. č. 2156/7 o velikosti podílu 1/4 v k.ú. Nové Strašecí do 
vlastnictví města, o výměře 32,5 m2 od Karla Mudry, bytem Okružní 794, 271 01 Nové Strašecí, 
za částku ve výši 16.913 Kč stanovenou znaleckým posudkem 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 14 členů zastupitelstva města, 6 členů se zdrželo hlasování. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Mgr. Karel Filip, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Martin Vondra, MBA, 
Zdrželi se: Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr 
Janouš, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner) 
 
 
 
 
6)  Návrh na vydání nové OZV o městské policii 
 
V souvislosti s „inventarizací“ starších obecně závazných vyhlášek (OZV) města uvedených ve 
sbírce právních předpisů územně samosprávných celků ve spolupráci s oddělením dozoru nad 
normotvorbou obcí ministerstva vnitra se předkládá návrh na vydání nové OZV o městské 
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policii. Stávající OZV č. 2/2005, kterou  byla zřízena městská policie, kromě tohoto zákonného 
zmocnění dále upravuje pouze podrobnosti stejnokroje strážníků (podoba, barva, nošení atd.).  
Zákon č. 553/1991 Sb. o obecní policii ve znění pozdějších předpisů neupravuje zmocnění, 
nebo povinnost, aby obec (zřizovatel MěP) upravila náležitosti stejnokroje právním předpisem 
(OZV).  Obecné náležitosti stejnokroje včetně odznaku obecní policie upravuje zákon v § 9. 
Další podrobnosti o stejnokroji strážníků, jak je upravuje stávající OZV, ačkoliv již neaktuálně, 
lze stanovit interně (starostou města, vrchním strážníkem, radou města). 
Ministerstvo vnitra proto doporučuje jednoduchou OZV (dle vzoru), která splní zákonnou 
povinnost a naváže (potvrdí) na zřízení městské policie v roce 2005. Rada města svým 
usnesením č. 837 z 30.9.2024 doporučuje zastupitelstvu města vydat novou OZV.  
 
Do rozpravy se nikdo nezapojil. 
 
Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í  č. 144 
Zastupitelstvo města  

 
v y d á v á 

Obecně závaznou vyhlášku, kterou se zřizuje městská policie a ruší  obecně závazná vyhláška 
č. 2/2005  tohoto znění: 

Město Nové Strašecí 
Zastupitelstvo města Nové Strašecí 

Obecně závazná vyhláška města Nové Strašecí č.  
o zřízení městské policie 

Zastupitelstvo města Nové Strašecí se na svém zasedání dne 14.11.2024 usnesením č. ....  
usneslo vydat na základě ustanovení § 1 odst. 1 zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii, ve 
znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2) písm. h) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, tuto obecně závaznou 
vyhlášku (dále jen „vyhláška“): 

Čl. 1 
Zřízení městské policie 

 
Ve městě Nové Strašecí se zřizuje Městská policie. 
 

Čl. 2 
Závěrečná ustanovení 

 
(1) Městská policie zřízená podle obecně závazné vyhlášky č. 2/2005 o městské policii se 
považuje za Městskou policii  zřízenou podle této vyhlášky. 
(2) Zrušuje se obecně závazná vyhláška č. 2/2005 o městské policii. 
 

Čl. 3 
Účinnost 

 
Tato vyhláška nabývá účinnosti dnem 1.1.2025. 
                 Ing. Jan Bureš                                                 Mgr. Karel Filip 

             místostarosta                                                        starosta 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 20 členů zastupitelstva města. 
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(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, 
Ing. Martin Vondra, MBA) 
 
 
7)  Jednací řád výboru pro strategický rozvoj města  
 
Zastupitelstvu města předkládám k projednání jednací řád výboru pro strategický rozvoj města. 
Změna oproti stávajícímu jednacímu řádu spočívá v aktualizaci článku 1 Úvodní ustanovení, 
bod 1, kde je aktualizováno usnesení a datum zřízení výboru. 
 
Původní text: 
Zastupitelstvo města Nové Strašecí (dále také „zastupitelstvo“), v souladu s ustanovením § 117 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, svým usnesením č. 17 ze dne 
20.12.2018 zřídilo svůj iniciativní výbor – Výbor pro strategický rozvoj města Nové Strašecí 
(dále také „výbor“). 
 
Nový text: 
Zastupitelstvo města Nové Strašecí (dále také „zastupitelstvo“), v souladu s ustanovením § 117 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, svým usnesením č. 5 ze dne 
19.10.2022 zřídilo svůj iniciativní výbor – Výbor pro strategický rozvoj města Nové Strašecí 
(dále také „výbor“). 
Dále byl aktualizován závěr – doplněna jména statutárních zástupců města a doplněn druhý 
místostarosta města. 
V ostatních bodech zůstává jednací řád výboru beze změny. 
 
Do rozpravy se zapojili: Ing. et Ing. David Hubáček a Ing. Jan Bureš – 1.místostarosta města. 
 
Poznámka: s ohledem na požadavek doplnění jednacího řádu tak, aby byl v souladu 
s usnesením ZM č.  139 ze dne 19.9.2024,  byl stažen tento návrh z programu jednání. 
 

 
 

8)  Návrh na odvolání neuvolněného člena rady města Nové Strašecí Ing. Martina Vondry 
MBA 
 
Bc. Pavel Novák přednesl důvodovou zprávu za Koalici Společně pro Nové Strašecí a Pecínov 
a STAN: 
Navrhujeme, aby zastupitelstvo města svým usnesením odvolalo kolegu Martina Vondru z 
funkce neuvolněného radního. Důvodem je ztráta důvěry. Kolega Vondra dle našeho názoru 
vědomě a dlouhodobě stavěl bez stavebního povolení rodinný dům a ve chvíli, kdy byl na to v 
rámci červnové schůze dotazován, prokazatelně lhal. Takové jednání není dle našeho názoru v 
souladu s řádným výkonem funkce člena rady města. 
Dalším důvodem k odvolání je v tomto případě i fakt, že rada města má značnou pravomoc 
ovlivňovat chod městského úřadu, a to včetně odboru výstavby a životního prostředí — např. 
odvolává a jmenuje vedoucí odborů, nastavuje pravidla v rámci fungování úřadu, má možnost 
provádět organizační změny. Členství kolegy Vondry v radě města tudíž může potenciálně 
vytvářet tlak na pracovníky MěÚ. 
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Nyní uvádíme sled událostí včetně dokumentace, která dle našeho názoru opodstatňuje náš 
návrh na odvolání: 
V druhé dubnové dekádě roku 2024 jsme získali informaci, že kolega Vondra staví na svém 
pozemku rodinný dům bez povolení. 
Po potvrzení této informace několika občany, kteří v předmětné lokalitě bydlí anebo tam chodí 
venčit psy, jsme si vyžádali 6. 5. 2024 v 9:53 od MěÚ Nové Strašecí rozhodnutí, které 
představuje souhlas se stavebním záměrem kolegy Vondry. 
Jde o dokument „Společný souhlas — územní souhlas a souhlas s provedením ohlášeného 
stavebního záměru“ (viz Příloha 1a — 25. 3. 2024 Společný souhlas — územní souhlas a 
souhlas s provedením ohlášeného stavebního záměru). 
Tento souhlas nám byl obratem zaslán 6. 5. 2024 v 11:25. Platnost „stavebního povolení“ 
nastala dnem vydání 25. 3. 2024 a účinnost nastala dnem doručení stavebníkovi čili nejdříve 
25. 3. 2024. 
Stejný den — 6. 5. 2024 v 13:54 všichni zastupitelé obdrželi email — (viz Příloha 1b — 
emailová komunikace) — od kolegy Vondry, odeslaný ze služební adresy, ve kterém 
zpochybňuje legitimitu našeho jednání. To, že měl kolega zastupitel a radní k dispozici 
kompletně přeposlaný e-mail s naším dotazem, prokazuje, že jeho funkce radního ho staví do 
privilegované pozice oproti jiným občanům a i zastupitelům, a potvrzuje obavy z 
nadstandardního zacházení s jeho případem. 
V dalších dnech nám byly od některých občanů dodány fotografie stavby domu kolegy 
Vondry, včetně datace. Jde o dokumenty:  
 
Příloha 2 – 10. 4. 2024 – fotka domu 
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Příloha 3 – 10.4.2024 – fotka domu – s věžovým vodojemem 
 

 
 
Příloha 4 – 10. 4. 2024 – datace – fotka domu 
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Příloha 5 – 10. 4. 2024 – datace fotky domu – s věžovým vodojemem 
 

 
 
Následně, po poradě s odborníky na provádění staveb, jsme dne 20. 6. 2024 interpelovali na 
schůzi zastupitelstva města radního Martina Vondru v této věci. Výňatek ze zápisu z 10. 
zastupitelstva města konaného dne 20. 6. 2024 přikládáme v Příloze číslo 6, zde vkládáme jen 
zásadní otázky a odpovědi: 
Bc. Pavel Novák — dotázal se Ing. Vondry k výstavbě jeho rodinného domu, kdy si vyžádali 
stavební povolení, které je datováno k 25.3., oni mají fotografii jeho domu z 10.4., kde již stojí 
dům z ytongu i s krovem. Dotazoval se Ing. Vondry, zda mohl dům za tak krátkou dobu stihnout 
postavit, kdy on mu sdělil, že měl vše připravené. Dotazovali se odborníků, kdy ti jim sdělili, že 
to není možné. Dotázal se tedy, zda Ing. Vondra stavěl již před vydáním stavebního povolení. 
Pokud ano, je to minimálně velký vykřičník u funkce radního, neboť radní odvolávají vedoucí 
odborů, mohou restrukturalizovat úřad. 
Ing. Martin Vondra, MBA — měl nakoupený stavební materiál již v roce 2022. V září měl 
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všechna stanoviska dotčených orgánů, vysvětlil, na čem se zasekl, proč se stavební povolení 
protáhlo až do této doby. Dále uvedl jeho problém se sousedem, který si podmínil svůj podpis 
stavbou plotu, na co on nepřistoupil. Otázkou je, co je stavba. Plot a terénní práce, to je stavba? 
Bc. Kamil Černý — dotázal se Ing. Vondry, zda stavěl před vydáním stavebního povolení. 
Ing. Martin Vondra, MBA — toto je jeho soukromá věc. 
p. Radek Lopour — křičel na starostu kvůli jeho neschopnosti řídit město. E-mail mě urazil, 
nebylo to politikaření, řešili jsme dotazy lidí. Chápe e-mail zaslaný ve vzteku, ale vyvráceno v 
něm nebylo vůbec nic. Dotázal se, zda Ing. Vondra před vydáním stavebního povolení měl 
vylitou základovou desku, případně stavěl obvodové zdivo. 
Ing. Martin Vondra, MBA — dělal jsem pouze zemní práce a plot. 
Na základě těchto odpovědí jsme provedli vlastní šetření a zajistili — dne 10. 9. 2024 — 
satelitní snímek Nového Strašecí od společnosti Airbus Defense&Space z 19. 1. 2024, která se 
zabývá snímkování zemského povrchu z družic. 
Na tomto snímku je jasně vidět rozestavěnou stavbu, ve stádiu, z kterého je zřejmé, že stavební 
práce začaly již na podzim 2023 — ze snímků v Příloze 6 a z kompletního snímku v Příloze 7 
je zřejmé, že základová deska musela být vylita ještě v minulém roce a vzhledem k počasí 
pravděpodobně v říjnu či listopadu 2023. 
 
25. 7. 2022    seznam.cz 
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19. 1. 2024    výřez ze satelitního snímku od Airbus Defense&Space v Příloze 7 
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soutisk map 

 
 
V Příloze 7 přikládáme kompletní satelitní snímek dodaný Airbus Defense&Space a v Příloze 
8 podrobnosti k jeho dodání. 
Z uvedených faktů a fotografické evidence je zřejmé, že Martin Vondra stavěl načerno a lhal a 
může těžit ze své pozice člena rady města. Proto není možné, aby nadále tuto funkci vykonával. 
Navrhujeme tedy jeho odvolání. Měl by, dle našeho názoru, zvážit i rezignaci na svůj 
zastupitelský mandát. 
Dle jednacího řádu zastupitelstva města Nové Strašecí čl. 4, odst. 6, písm. c, uvádíme, že 
ekonomický dopad návrhu je nulový, pokud bude po odvolání Martina Vondry neprodleně 
zvolen vládní koalicí nový člen rady, případně kladný v řádu jednotek stovek korun až jednotek 
tisíců korun, v závislosti na tom, kdy bude zvolen zastupitelstvem jeho nástupce. 
 
Do rozpravy se zapojili:  
Ing. Martin Vondra, MBA požádal uvést do zápisu: „Stavba mého rodinného domu je mojí 
soukromou záležitostí a nikoliv veřejným projednáváním. Dům je stále rozestavěný a 
samozřejmě stavební povolení má. V předloženém materiálu je spoustu nepravd a účelových 
informací pouze k zviditelnění členů opozice. Z pozice radního jsem žádnou výhodu nikdy 
nezískal. Funkci radního se snažím vykonávat co nejlépe, proto abychom byli perspektivním 
městem pro naše občany. V celé záležitosti mne mrzí dvě věci. První je mnou zaslaný email, ve 
kterém jsem byl naštvaný z důvodu vměšování se opozice do mého soukromí a za to se 
omlouvám. Druhá věc, co mne mrzí je to, že místo toho abychom využili společně čas na práci 
pro město, řešíme špinavé politické praktiky na sociálních sítích a zde na zastupitelstvu města.“ 
 
Do rozpravy se dále zapojili: Mgr. Petr Janouš, Ing. Pavel Vaic, Ing. Jan Bureš – 1.místostarosta 
města, Ing. Pavel Vaic, Ing. et Ing. David Hubáček, Bc. Pavel Novák, Bc. Kamil Černý, David 
Brabec, Ing. Pavel Adelt, MBA, Mgr. Karel Filip – starosta města, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, 
Dr., Mgr. Jiří Bouček, Bc. Karel Šnobl, p. Vladimír Kozel, Ing. Jiří Jurgovski, Mgr. Jiří Verner. 
 
Z přítomných občanů: p. Radek Lopour, Ing. Michal Štiller, pí Žaneta Trochymčuk, pí Iveta 
Mrnková, p. Miroslav Vachek, p. František Řezáč, Mgr. Zdeněk Kudela. 
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Poté bylo hlasováno o návrhu na usnesení 
 
U s n e s e n í č. 
Zastupitelstvo města 
 
o d v o l á v á  
 
Ing. Martina Vondru MBA z funkce neuvolněného člena rady města Nové Strašecí 
 
Pro tento návrh hlasovalo 7 členů zastupitelstva města, 13 členů se zdrželo hlasování. 
Návrh nebyl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, Ing. et Ing. David 
Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Bc. Pavel Novák, Mgr. Jiří Verner, 
Zdrželi se: Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  Ing. Jan Bureš, 
prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Mgr. Karel Filip, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír Kozel,  
Bc. Štěpán Polívka, Bc. Karel Šnobl, Ing. Pavel Vaic, Ing. Martin Vondra, MBA) 
 
 
 
 
9)  Upuštění od pořízení změny č. 5b Územního plánu Nové Strašecí (dálniční 
odpočívka) 
 
Bc. Pavel Novák přednesl důvodovou zprávu za Koalici Společně pro Nové Strašecí a Pecínov 
a STAN: 
Pořizovatelem změny č. 5., konkrétně části č.5.B Územního plánu Nové Strašecí (dále změna) 
je Městský úřad Nové Strašecí a to jako pořizovatel příslušný k pořízení změny územního plánu 
podle § 6 odst.2 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění 
pozdějších předpisů ( dále stavební zákon). 
Pořizovatelská činnost je realizována na základě smlouvy s fyzickou osobou splňující zákonné 
předpoklady pro výkon pořizovatelské činnosti v souladu s §24 stavebního zákona. 
Pořízení změny vyplynulo ze Zprávy o uplatňování Územního plánu Nové Strašecí za uplynulé 
období (2018-2022) / dále jen Zpráva/ . 
Zadání změny územního plánu je součástí této schválené zprávy o uplatňování územního plánu. 
Pokyny pro zpracování návrhu změny nahrazují zadání změny č.5 Územního plánu Nové 
Strašecí. Zpráva a tím i zadání změny č.5 bylo zastupitelstvem města Nové Strašecí schváleno 
15.9. 2022. 
Součástí zastupitelstvem schváleného znění zprávy — příloha 1 — tedy ani součástí zadání 
změny územního plánu ale nebyl požadavek ŘSD na změnu č. Z117, plocha pro dopravní 
infrastrukturu pro odpočívku na dálnici D6. Zastupitelstvo se přitom mnohem menšími 
požadavky na dílčí změny územního plánu zabývalo v rámci projednávání výše uvedené Zprávy 
a to na svém 20 zasedání dne 3.2.2022 a na svém 22 zasedání konaném dne 28.4.2022. 
Stejně tak byly jednotlivé dílčí požadavky na změny projednávány na Výboru pro strategický 
rozvoj města Nové Strašecí / dále jen strategický výbor /. 
Požadavek ŘSD z našeho pohledu nebyl řádně projednán ani v rámci pléna zastupitelstva, ani 
ve strategickém výboru, ani s veřejností. Za řádné projednání s veřejností v našem případě 
považujeme projednání nad rámec zákona, tedy nejen veřejné projednání v rámci již pořizované 
změny územního plánu, ale projednání přinejmenším na plénu zastupitelstva v rámci procesu 
přípravy zadání změny, v případě tak komplexně dopadající návrhů jako je záměr 
zbudovat/rozšířit dálniční odpočívku určitě ještě v rámci veřejného zasedání strategického 
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výboru či na jiném plénu za účasti veřejnosti. 
V mezidobí došlo ke dvěma veřejným projednáváním předmětné změny číslo 5 — 27.9.2023 - 
a následně z ní vydělených změn 5a a 5b — 18.9.2024. Při obou bylo podáno poměrně velké 
množství připomínek, velmi často, ale nejen, ve smyslu nedostatečného projednání s veřejností 
a se zastupiteli. Sami jsme coby opoziční zastupitelé podávali již 27.9.2023 připomínky v tomto 
duchu. 
Považujeme jakýkoli výstup — ve smyslu vydání opatření obecné povahy - z procesu 
pořizování změny 5b Územního plánu Nové Strašecí, který bude předložen zastupitelstvu ke 
schválení za nehlasovatelný a rozhodně jej nepodpoříme. Abychom ale předešli případným 
nejasnostem navrhujeme, aby zastupitelstvo města stejně tak, jako učinilo na svém 8. zasedání 
konaném dne 21.12.2011 u tehdejší změny číslo 3 územního plánu sídelního útvaru Nové 
Strašecí aktivně upustilo od pořízení předmětné změny č. 5b Územního plánu Nové Strašecí a 
zahájilo seriózní jednání s ŘSD o jejich záměru vybudování dálniční odpočívky v našem 
katastru. 
Proto navrhujeme pozvat zástupce ŘSD na nejbližší zasedání zastupitelstva města s tím, že 
požadujeme komplexní informace o tomto záměru a jeho představení veřejnosti a zastupitelům 
města 
Ze strany města by následně na základě kompletních informací měla být vypracována cost-
benefit analýza a ta projednána s občany města. Do té doby není možné o záměru vybudování 
dálniční odpočívky vůbec uvažovat a případné další návrhy na změnu územního plánu v tomto 
duchu přijímat. 
Dle jednacího řádu zastupitelstva města Nové Strašecí čl. 4, odst. 6, písm. c, uvádíme, že 
ekonomický dopad návrhu je nulový. 
 
Návrh na usnesení : 
U s n e s e n í č. 
Zastupitelstvo města: 
I. u p o u š t í 
od pořízení změny č. 5b Územního plánu sídelního útvaru Nové Strašecí 
II. u k l á d á 
starostovi města Mgr. Karlu Filipovi pozvat na další zasedání zastupitelstva města zástupce 
ŘSD k prezentaci záměru ŘSD vybudovat v katastru Nové Strašecí dálniční odpočívku 
 
 
Poznámka: ve 20:00hod. starosta města vyhlásil 15 min. přestávku. 
 
Po přestávce byla zahájena rozprava, do které se zapojili: 
Ing. Jan Bureš-1.místostarosta města, Bc. Pavel Novák, Ing. Alena Burešová, Ing. Jan Bechyně, 
Mgr. Jiří Verner, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Karel Filip – starosta města, Mgr. Petr 
Janouš, p. Michal Bünter, p. David Brabec, Ing. Pavel Adelt, MBA, Bc. Kamil Černý,  
Z přítomných občanů Ing. Michal Štiller, p. František Řezáč, pí Žaneta Trochymčuk, Ing. Hana 
Brinkeová, Ph.D., p. Radek Lopour, p. Jiří Toužimský. 
Ing. Alena Burešová požádala, aby byla do zápisu uvedena slova Ing. Jana Bureše „Změnu 
územního plánu ve věci odpočívky nepodpořím.“ 
Mgr. Petr Janouš požádal uvést do zápisu: „David Brabec řekl, že slibuje, že bude proti dálniční 
odpočívce.“ 
 
Poznámka: v průběhu rozpravy ve 20:40hod. odešel zastupitel Bc. Karel Šnobl (19) 
 
Na základě rozpravy Koalice Společně pro Nové Strašecí a Pecínov a STAN přeformulovala 
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svůj návrh na usnesení,  o kterém dal pan starosta po přestávce hlasovat. 
 
Poznámka: ve 21:30 hod. starosta města vyhlásil 10min. přestávku. 
 
Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í č. 145 
Zastupitelstvo města 

 
u k l á d á  

 
výboru pro strategický rozvoj města Zastupitelstva města Nové Strašecí projednat materiály 
ke změně územního plánu č. 5b, které se týkají požadavku Ředitelství silnic a dálnic na 
dálniční odpočívku v k.ú. Nové Strašecí,  na veřejném zasedání. 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 19 členů zastupitelstva města. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  Bc. Kamil Černý, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, Ing. Martin 
Vondra, MBA) 
 
 
 
10)  Různé 
 

a) Příprava realizace projektů IROP a OPŽP a dotace z ostatních fondů 
 
Zastupitelstvo města svým usnesením č. 63 ze dne 12. 12. 2007 uložilo tajemníkovi MěÚ 
pravidelně na jednání zastupitelstva informovat o stavu, přípravě a realizaci projektů. Zpráva 
je rozšířena o informace o dotacích i z jiných fondů.  
 
Z podaných žádostí: 
 
Dne 24. 10. 2023 byla opakovaně podána žádost o dotaci z programu „Účelové investiční 
dotace pro jednotky SDH obcí“ pro rok 2024 spravovaného Ministerstvem vnitra – generálním 
ředitelstvím Hasičského záchranného sboru ČR. V rámci této výzvy je možné žádat o dotaci ve 
výši 4 mil. Kč na pořízení nové velkokapacitní cisternové automobilové stříkačky CAS 
30/9000/540 – S3VH z rámcové dohody. Rámcová dohoda spočívá v tom, že CAS budou 
nakoupeny na základě centralizovaného zadání veřejné zakázky Ministerstvem vnitra. Výběr 
dodavatele bude proveden dle smlouvy o vymezení práv a povinností mezi centrálním 
zadavatelem (MV) a pověřujícím zadavatelem (město). Předpokládaná cena pořízení CAS je 
12,5 mil. Kč. Je předpokládáno, že bude možné spolufinancovat dotací z Fondu Středočeského 
kraje ve výši 1 mil. Kč. Tento fond však prozatím není vyhlášen. Dále by bylo možné nákup 
spolufinancovat prodejem staré CAS – odhadem 1,5 - 2 mil. Kč. Spoluúčast města by tak činila 
5,5 – 6 mil. Kč. Přesné náklady budou známy po vysoutěžení dodavatele. Realizace 
předpokládána v roce 2025 – 2026. Na základě vysoutěžené zakázky jsou celkové náklady za 
pořízení CAS včetně příslušenství a výbavy 12.585.234,20 Kč včetně DPH. Připravuje se 
podpis smlouvy s dodavatelem. Dle informace dodavatele proběhne dodávka v 1. polovině roku 
2026. Přidělené dotace ve výši 4 mil. Kč (MV GŘHZS) a 1 mil. Kč (Středočeský kraj).  
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- Před vydáním rozhodnutí 
Odbor investic připravuje podání žádosti o dotaci do výzvy č. 5 MAS Rakovnicko - IROP - 
Vzdělávání (MŠ, ZŠ a dětské skupiny) na projekt „Přístavba dvou tříd ke stávající MŠ U Lesíka, 
Nové Strašecí“. Žádost o maximální možnou dotaci dle alokace výzvy, tj. 5.156.190,28 Kč. 
Datum vyhlášení výzvy 4. 11. 2024 s předpokládaným příjmem žádostí do 4. 12. 2024. 
 
Odbor investic připravuje podání žádosti o dotaci do výzvy Státního fondu životního prostředí 
RES+ č. 4/2024 – Komunální FVE na budovách a další infrastruktuře na projekt „FVE na 
budovách ČOV, MŠ U Lesíka a školní jídelny“. V rámci projektu je plánována realizace 
fotovoltaických elektráren na střechách budov, u budovy školní jídelny včetně bateriového 
úložiště. Realizace projektu je plánována v letech 2025, 2026 a 2027 s tím, že každý rok bude 
vybudována jedna FVE. Předpokládané náklady projektu jsou 4,5 mil. Kč, dotace ve výši 1,476 
mil. Kč, spoluúčast města ve výši 3,023 mil. Kč. Příjem žádostí do 31. 12. 2024. 
 
Do rozpravy se nikdo nezapojil. 
 
Poté zastupitelstvo města přijalo 
  

U s n e s e n í  č.  146 
Zastupitelstvo města 

 
b e r e   n a  v ě d o m í 

 
zprávu o stavu, přípravě a realizaci projektů financovaných z evropských fondů IROP, SFŽP  a 
ostatních fondů. 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 18 členů zastupitelstvo města, 1 člen se zdržel hlasování. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jan Bechyně, Mgr. Jiří Bouček, David Brabec, Michal Bünter,  
Ing. Jan Bureš, Ing. Alena Burešová,  prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr.,  
Mgr. Karel Filip, Ing. et Ing. David Hubáček, Mgr. Petr Janouš, Ing. Jiří Jurgovski, Vladimír 
Kozel, Bc. Pavel Novák, Bc. Štěpán Polívka, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, Ing. Martin 
Vondra, MBA, 
Zdržel se: Bc. Kamil Černý) 
 
 
 
11)  Diskuse 
 
Ing. Hana Brinkeová, Ph.D. – přečetla otevřený dopis občanů, který podepsalo více jak 160 
občanů. Občané žádají změnu funkčního využití areálu Hamira. Dopis se týká neplnění úkolů 
z usnesení zastupitelstva města č. 8 ze dne 15.12.2022. Již na prvním jednání výboru bývalá 
městská architektka zmiňovala, že je potřeba se na území podívat v širších souvislostech a 
doporučila architektonickou soutěž a urbanistickou studii. V usnesení strategického výboru 
z února 2023 je 8 konkrétních kroků, většina z nich není zahájena. Občané žádají vedení a 
zastupitele města, aby začali aktivně postupovat dle dříve schválených kroků. 
Bc. Pavel Novák – dle jeho názoru na strategickém výboru panuje shoda na urbanistické studii. 
Souhlasí s tím, že usnesení se neplní, otevřený dopis je na nás všechny, opětovně bychom režim 
usnesení měli nastartovat.  
Ing. Pavel Adelt, MBA – usnesení je psané na starostu, dotázal se ho na následující kroky. 
Uskutečnil se pouze nákup pozemku, ale o dalších krocích neví. 
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Mgr. Karel Filip, starosta města – dané území má dalšího vlastníka – spol. Decoled – který 
řekl, že se tímto bude dále zabývat, až se přestěhuje do budovy U Libeně. 
Ing. Pavel Adelt, MBA – město je majoritní vlastník, měli bychom s tím něco dělat. 
Mgr. Karel Filip, starosta města – v území jsou dva vlastníci a ti se musí dohodnout. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – s Decoledem průběžně komunikuje. Decoled je ochoten 
jednat o jiném využití pozemku, musí to být pro ně ekonomicky návratné. Decoled připravuje 
projektovou dokumentaci ke stavbě U Libeně, v řádu několika měsíců by měla být hotova a 
předložena ke stavebnímu řízení. Pokud získají stavební povolení, tak dle domluvy, jsou 
ochotni jednat o území.  Město může nyní jít do rizika a urbanisticky řešit i pozemky Decoledu, 
nebo řešit jen své pozemky. U této lokality nyní probíhá investiční výstavba – vodovod 
kanalizace. Není tedy pravdou, že se zde nic neděje, jsou to investice do této lokality. 
Ing. Hana Brinkeová, Ph.D.- z našeho pohledu se nic neděje, na webu nic dohledatelného není. 
Nebaví ji stále se na informace dotazovat. 80% informací od místostarosty již slyšeli v roce 
2022. Dotázala se, proč se na webu města neaktualizují informace ohledně Hamira. Město je 
majoritní vlastník, vy máte být proaktivní partner, vy máte nastínit nějaké varianty. Vrátila se 
k jednání na strategickém výboru – kde byl rozpor, v jaké velikosti má být území vnímáno. 
Mgr. Petr Janouš – navrhuje zřídit komisi zastupitelstva města, která by měla na starosti přímo 
areál Hamira. 
Ing. et Ing. David Hubáček – koncepce, vize, strategie městu chybí. V návrhu rozpočtu a 
střednědobého výhledu jsou pouze peníze na doplacení odkupu pozemku, žádné peníze 
k dalším investicím do Hamira. V plánu investic také není žádná zmínka. Dále se vyjádřil 
k návrhu rozpočtu na rok 2025, který, dle jeho názoru, je úpadkový. 
Ing. Alena Burešová – padlo zde, že Decoled je připraven jednat v součinnosti s urbanistickou 
studií a že velmi brzy budou mít povolení ke stavbě U Libeně. Na strategickém výboru o 
Hamiru nejednali skoro rok, výbor je zahlcený, ale není to omluva. Nesouhlasí s tvrzením Ing. 
Bureše, že jít do urbanistické studie je riziko. Zadání studie se bude tvořit nejméně rok, musí 
být shoda nad velikostí území, nad prioritami a požadavky, co v areálu chceme, poté můžeme 
nechat zpracovávat studii. Marníme čas, zadání může běžet současně s tím, než se Decoled 
z areálu odstěhuje. Čekalo se na nového městského architekta, k zadání se za celý rok ještě 
nedostal a ze strategického výboru se tato problematika vytratila. 
Bc. Kamil Černý – připomněl, že minulý rok šel od jejich zastupitelů návrh na urbanistickou 
studii, která neprošla. 
pí Žaneta Trochymčuk – vše si již řekli na zastupitelstvu před dvěma roky, nyní je to zde znovu 
– shrnula informace. Bylo by vhodné dát nějaké termíny. 
Ing. Michal Štiller – přečetl ze zápisu ze 14.9.2023 -dle jednoho z jednatelů Decoled je možné 
zahájit přípravné práce s realizací záměru jiného využití areálu. Vzhledem k rezignaci městské 
architektky bude vhodné řešit tuto záležitost s novým městským architektem. Arch. Kolaříková 
nás při prohlídce areálu upozorňovala, že stavby v areálu mohou být hodnotné. Poukázal na 
havarijní stav budov podél silnice, město by se mělo zaměřit na správu majetku. 
Bc. Pavel Novák – podnět vítá. Urbanistická studie na celé město na strategickém výboru není 
podporovaná, dokonce ani městský architekt s tímto nesouzní. Je potřeba opětovně začít plnit 
usnesení zastupitelstva, tedy permanentně informovat občany. Na posledním jednání s panem 
Bilejem padlo, že oni jsou připraveni spolupracovat. Domnívá se tedy, že pokud se jim navrhne, 
aby se zúčastnili zadání urbanistické studie, tak se rádi zúčastní. 
pí Žaneta Trochymčuk – pozemky se výstavbou kanalizace a vodovodu zhodnotí, přijde někdo, 
kdo to odkoupí a bude problém. 
Ing. Hana Brinkeová, Ph.D.  – dopis je iniciativa občanů, nikoli někoho ze zastupitelstva. Za 
celou dobu, co se v tomto problému pohybuje, má pocit, že někteří  zastupitelé nemají motivaci 
s tímto něco dělat, došlo ke zmapování podnikatelů, kteří působí v Hamiru? Nevidí tu žádnou 
vůli. Jen zadat správně znění, bude dlouhý proces. Spousta dotací se tímto promarní. 
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Bc. Pavel Novák – nikdo z města nechce prodat pozemky developerovi. 
pí Žaneta Trochymčuk – jsou tam i další majitelé. 
Ing. Pavel Adelt, MBA – požádal starostu města, aby si tuto problematiku vzal za své.  
Ing. Jan Bechyně – doufá, že se nikde nešíří fáma, že chce město pozemky prodat. Pan 
místostarosta co měsíc informuje na radě města, že jedná s Decoledem a stále čekají na stavební 
povolení. Udělat urbanistickou studii jen na naše pozemky nedává smysl. Dává smysl řešit celé 
území urbanistickou studií. 
Mgr. Jiří Verner- poukázal na nedostatečnou komunikaci z města. Fámy vznikají z toho, že 
věci nejsou řádně odkomunikovány. Chybí vize a nefunguje komunikace. 
Mgr. Petr Janouš – veškeré otázky směřované na starostu nebyly zodpovězeny, to samé celé 
vedení města. 
Mgr. Karel Filip, starosta města – toto řeší výbor. Odbočil k jednání s panem Bradáčem a 
Loskotem ohledně areálu ZZN – jedná se. 
pí Žaneta Trochymčuk – ví o tom, že se v lokalitě Hamira skupují pozemky. 
p. František Řezáč – obdoba s tepelným hospodářstvím – vznikla komise, přinesla doporučení, 
vznikla studie a pak skončila komunikace. S Hamirem se od září 2023 nic nedělalo, ač na toto 
je usnesení, že kroky se mají podnikat. Máme štěstí, že Poláčkovi chtějí jednat, co za krok 
udělalo město? Nic. Občané se opět naštvali a vznikl tento otevřený dopis.  Jak je složité se 
pustit do urbanistické studie? Kdy se s ní začne? Požádal o termín společného jednání k areálu 
Hamiro. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – problematika je v gesci strategického výboru – věří, že 
se k tomuto dostanou v rozumném čase. Dále se vyjádřil  k tepelnému hospodářství – 
komunikace probíhala, na základě zpracované studie byli osloveni předsedové SVJ v sídlišti o 
vyjádření, také se účastnili na několika jednání schůzí SVJ, na základě těchto informací byla 
aktualizována projektová dokumentace, ocenění. Krom jednoho SVJ chtějí všichni zůstat u 
stávajícího systému vytápění, v příštím roce je plánovaná investice 7mil. Kč, tedy nesouhlasí 
s názorem p. Řezáče. 
p. František Řezáč – členové komise nedostali od města předmětnou studii. Chtěl by nějaký 
termín společného jednání. 
Ing. Jan Bureš, 1.místostarosta města – nyní nedokáže žádný termín říci, lokalitu Hamiro má 
dle usnesení ZM na starosti výbor pro strategický rozvoj města. Dnes přibyl další bod na jednání 
výboru, budeme se podněty zabývat postupně. Ve věci zaslání materiálů ohledně tepelného 
zásobování a komise sdělil, že komise již ukončila svoji činnost. 
Ing. et Ing. David Hubáček – optimistická varianta  - jaro příštího roku. 
Bc. Pavel Novák – s Ing. Burešovou navrhnout Ing. Burešovi, aby byl do Vánoc svolán výbor, 
který by začal organizovat veřejný výbor čistě k Hamiru. Vidí to na leden příštího roku.  
 
Ing. Pavel Adelt, MBA – informoval o rezignaci Mgr. Petra Janouše na člena finančního výboru. 
Na příštím zastupitelstvu bude navržen náhradník. 
 
pí Iveta Mrnková – dotázala se na motivaci zastupitelů sedících vlevo, vyjádřila se ke starostovi 
a prvnímu místostarostovi města. Chtěla by chválit, ale tyto chválit nemůže. 
 
Ing. Michal Štiller – poukázal na to, že zastávky v Palackého ulici, dle jeho názoru, nesplňují 
standart bezbariérového  nástupu a výstupu. PID pořizuje nízkopodlažní autobusy, ze kterých 
se ale zde musí vystoupit na silnici. Město by se tímto mělo zabývat. 
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10) Závěr 
 
Starosta města ukončil jednání ve 22:45 hod.. 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
 
 
 
Prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr. v.r. 29.11.2024 
 
 
Mgr. Jiří Verner  v.r. 27.11.2024 
 
 
 
 
 
             Mgr. Karel Filip v.r.                      Ing. Jan Bureš v.r. 
               starosta města             místostarosta města 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Eva Videmannová, DiS., 18. 11. 2024 


